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Sedan sist 
● Masterrundvandring 

○ Det gick bra 
● Övningstenta 

○ Kaos 
■ De borde göras tydligt vem som är ansvarig 
■ Vi behövde skriva ut tentorna 
■ Skriv i kontinuitet 
■ Vad behöver skrivas av oss tentavakter 

○ Vad gör vi med tentorna? 
■ Skickat mejl till Pierre 

● Inget svar:( 
● Gå dit och dumpa vid MV nästa vecka 

○ Tar det nästa möte! 
● Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Kommande vecka 
● IT3 infolunch måndag 9/9 

○ Lunchmöte skjuts på från mån 9/9 till tors 12/9 
○ Watt pratar på infon tydligen 

Mejl 
Mejl som dykt upp. Fetstilta har egen mötespunkt. 

● Vi har fått in ett mail om att det var för liten sal för matStaten 
○ Saxen har pratat med avsändaren 

■ Är bra att mejla i framtiden trots att man har pratat med person 
● Då  vet vi alla vad som sagts + vi har underlag för framtida 

bös 
● Yoggi skriver till ansändaren att vi tar det vidare 

○ Alla verkar ha problem med att föreläsningssalarna är för små 
○ Vi kan mejla och be honom att köra zoom 

■ Folk droppar av från föreläsningar, men det kan också ha att göra 
med att folk vet att det inte finns plats 

■ Watt mejlar 
○ Prata med PL för att kolla hur de känner 
○ Stämma in med Beata (vUO) för att visa vad vi haft problem med och 

att det kan vara ett problem för fler sektioner 
● Drills mail, kursböcker finns inte tillgängligt på store (Läraren har scannat in 

och lagt upp uppgifterna på canvas) 



● Fwd: Christian Johansson 
○ Christian verkar vara igång med att jaga böcker 

■ Vi avvaktar 
● EDIT-I forum 

○ Ide har fyllt i doodle 



Dagordning 
Introprogg uppdatering 
Vi har samlat in data kring introproggen så vi diskuterar vad vi ska ta upp. 

● Matten verkar fine 
● Helhetsintrycket på framtidsproggen verkar vara att det inte är tydligt om det 

är en programmeringskurs eller studieteknikkurs 
○ Kanske bör den evalueras om den ens ska finnas? Räcker möjligtvis 

med endast matte 
○ Folk är kanske inte så taggade på studieteknik så det kan vara 

problemet, men det är framförallt förvirrande med den konstiga 
blandningen mellan studieteknik och programmering där 
programmering inte lärdes ut 

Möte med PL 
Nu drar terminen igång på riktigt och PL önskar en dag då vi kan ha möte. 
Hänvisar till mail. 

● Vi svarar att 12/9, 19/9 och 26/9 funkar bra för oss 
○ Skickat! 

Git-workshop med digIT 
Vi diskuterade detta förra veckan och jag tänker att vi kan prata vidare om det. 

● Knyttet och saxen ansvarar för att kontakta digIT och fixa möte 

Kursutvärderingarna 
Från förra mötet 

● Skjuter fram 

KomCon (kommittékonvent) (engagemangsmässan) 
17/9, de vill ha två pers 

● kalippo, Knyttet, Lori, saxen kan vara med 
● Knyttet fyllde i anmälans formulär  



Klassrep 
Behöver jaga klassreps från Nollan (Ettorna) snart. Antagligen skicka ut formulär, 
kör vi först till kvarn? En som proggat o en som inte proggat. 

● Först till kvarn enkät, en som proggat en som inte 
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